
Uttalelse fra Årsmøtet i Bergen Pensjonistforening 
 

Godsterminal på Koengen vil vi ikke ha! 

Det er en svært dårlig ide å bruke å bruke Bergenhus/Koengen til omlasting av biler, 
fra jernbane- til vogntog.  

Årsmøtet i Bergen Pensjonistforening er enig med Riksantikvaren som har sagt et 
klart nei til BaneNors ønske om å benytte Koengen som godsterminal. 

Området Sverresborg/ Koengen/ Bergenhus har stor historisk og arkeologisk verdi og 
en godsterminal på deler av området må unngås. 

Området har også andre kvaliteter. Bergen Pensjonistforening slår fast at området 
har stor betydning og verdi som parkområde i sammenhengen med Sverresborg og 
Bergenhus. Området er lett tilgjengelig, også for dem som ikke lenger er så raske til 
bens. Og det ligger sentralt i byen. Derfor må Koengen ikke leies ut, ikke en gang 
midlertidig, til godsterminal, men beholdes samlet som parkareal. 

Også  i Bergen Pensjonistforening går på konserter på Koengen. Vi ønsker å 
beholde og utvikle mulighetene til å kunne samles til store utendørskonserter her. 
Rør ikke konsertarena Koengen! 

Da Koengen ble oppgradert og åpnet etter å ha vært lagerplass for Bergenske i 
mange år var vi mange som gledet oss. At området nå blir brukt til de mykere 
militære aktiviteter som for eksempel Bergenhus Festningsmuseum er et stort pluss. 
Det er nå et av museene i byen vår som har størst tilstrømming. Verken museet eller 
Divisjonsmusikken er tjent med en støyende godsterminal rett utenfor sine lokaler.  

Det er mange som benytter Bergenhus-Koengen. Vi vil nevne beboerne i et tett 
bebygget byområde, vi vil nevne idrettslagene i bydelen og vi nevner turister til og fra 
skipene. 

 Årsmøtet i Bergen Pensjonistforening mener det må være mulig å finne alternativer 
til godsterminalen og mener at en terminal på Koengen aldri må bli godkjent. 
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